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olivijn.almere-speciaal.nl 

Belangrijke data voor de komende periode: 
 
3-13 oktober: Startgesprekken met ouders 
14 oktober:  Studiedag (kinderen vrij) 
17-21 oktober: Herfstvakantie 
 

 
Beste ouders/verzorgers van de leerlingen van Olivijn,  
 
Afgelopen maandag ben ik gestart als directeur van Olivijn en ik zit er gelijk in. Ik ben blij hier 
te zijn en een bijdrage te kunnen leveren aan het onderwijs van onze leerlingen.  
Ik zal me even voorstellen: mijn naam is Petra Disse en ik zit al flink wat jaren in het onderwijs. 
De laatste jaren was ik directeur van een SBO school in Hilversum en van het instituut dat zich 
bezig hield met extra leerlingzorg op de reguliere PO en VO scholen van de stichting. Na 10 jaar 
was het tijd om een nieuwe uitdaging aan te gaan en gelukkig kwam deze functie voorbij! Over 
de persoon Petra: ik ben 54 lentes jong, woon in Lelystad op een woonboot alleen. Ik heb zelf 3 
volwassen kinderen die op zichzelf wonen en een partner in Leeuwarden. Ik hou heel erg van 
werken maar ook van lachen, lezen en zingen.  
 
De herfstvakantie komt er bijna aan. De school heeft een goede start gehad maar toch ook  
gelijk te maken met ziekte, vervanging en helaas ook de moeilijke keuze om groepen te vragen 
om thuis te blijven. We hebben geprobeerd dit te verdelen over de groepen. De teamleden zijn 
geweldig door in verschillende groepen te werken zodat we dat ook kun-
nen organiseren.  
 
5 oktober was de dag van de leerkracht en kregen we als blijk van  
waardering een heerlijke Tony Chocolonely reep.  
 
Volgende week zal er als afsluiting van de kinderboekenweek open  
podium zijn, waarvoor de leerlingen al geoefend hebben. En op  
14 oktober heeft Olivijn een studiedag, we gaan ons dan verder  
professionaliseren op het gebied van goede instructie geven en rekenen.  
 
Alvast een fijne herfstvakantie voor straks. Op maandag 24 oktober starten we weer. Dan start 
ook de nieuwe adjunct-directeur Antoinette Hessing.  
 
Met hartelijke groet, 
 
Petra Disse 
 
directeur Olivijn 
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Even voorstellen: 
 

Beste ouders en verzorgers, 
Hierbij zal ik mij even voorstellen.  
Ik ben Antoinette Hessing en start op 24 oktober als adjunct-directeur 
op Olivijn.  
Ik ben 42 en al sinds m’n 20e werkzaam in het onderwijs. De laatste 
jaren in verschillende directiefuncties. Ik woon in Uithoorn met mijn 
vriend en onze dochter van 7.  
Ik kijk ernaar uit jullie allemaal te ontmoeten en heb veel zin om te 
starten.  
 

 
Hallo allemaal!  

Mijn naam is Monique, maar meestal noemen ze me Mo.  
Ik heb vanaf mijn 20e, 23 jaar in het onderwijs gewerkt, daarna af en toe  
ingevallen en heb ik vooral zo'n 16 jaar voor mezelf gewerkt als trainer  
persoonlijke ontwikkeling, coach, Airbnb host,  kunstenares,  
Klankschaalmeditatie juf, workshopleidster en creatief therapeut voor  
volwassenen. 
Vorig jaar kwam ik heel toevallig om de hoek van de Olivijn te wonen 
en als ik dan met mijn hond langs het schoolplein liep dacht ik:" Ja dat wil ik 
doen, met deze lieverds werken !" 
En toen ben ik op een dag heel brutaal de school in gestapt en zoals het nu 
voelt, wil ik het liefst nooit meer weg!! 
Ik mag samen met Cynthia, Ellen en Marij met heel veel plezier de groep "de Duif" begeleiden, waar ik 
zeer dankbaar voor ben! Ik heb veel hobby's maar het meeste houd ik van zingen en mijn dieren.  
Lieve Groet, 
Monique  
 

 
 
Mijn naam is Marijke van Dijk. Ik ben 52 jaar, getrouwd en de trotse 
moeder van drie zonen (24, 22 en 19 jaar) en een pleegzoon (17 
jaar). Onze oudste zoon woont in Denemarken. En wij met ons  
vijven sinds ruim twee jaar in de Verzetswijk in Almere. Sinds  
september ben ik gestart als onderwijsassistent bij Olivijn. Ik ben 
een zij-instromer. Ik heb 24 jaar op een medisch microbiologisch lab 
gewerkt. Een heel ander werkomgeving. Maar ben altijd op veel  
verschillende manieren betrokken (geweest) bij het onderwijs. 
Ik heb veel zin in deze nieuwe uitdaging op deze mooie school! 
Groetjes van Marijke 
 

 
Hoi! Misschien hebben jullie het al gehoord, maar afgelopen week 
heb ik kennis mogen maken mijn nieuwe leerlingen en collega’s. 
Mijn naam is Anne Pluimers, ik ben 23 jaar, en ik ben de nieuwe  
muziekdocent bij Olivijn! In juli 2022 ben ik afgestudeerd van de  
opleiding Muziektherapie van ArtEZ Conservatorium in Enschede, 
waarin ik stages heb gelopen in de kind- en jeugdpsychiatrie, de  
kinderrevalidatie en het mytylonderwijs. Momenteel ben ik bezig met 
de opleiding Master of Music Therapy. Naast deze studie doe ik in 
mijn vrije tijd nog aan muziektheater en speel ik graag gitaar, zing ik, 
en schrijf ik liedjes. Ik kijk uit naar een leuke uitdaging en veel  
werkplezier bij Olivijn! 
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Hallo allemaal, 
Ik ben Rian van Duijnhoven en ben een nieuwe invalkracht klassen assistent. Tot 22 december ga ik  
op maandag, dinsdag en woensdag ondersteunen bij de lessen bewegingsonderwijs. 
In jan 2022 zijn mijn man en ik van Den Bosch naar Almere verhuisd. Ik ben 
toen gestopt met werken als kinderergotherapeut. 
Sinds 1988 heb ik met veel plezier als kinderergotherapeut gewerkt  in  
Den Bosch op mytylschool Gabriel en in het kinderrevalida e-centrum dat 
eraan verbonden is. Daarnaast heb ik de afgelopen 12 jaar, met een collega, 
een eerstelijns kinder-ergotherapie prak jk gehad. 
Tijdens de kennismaking genoot ik van de posi eve sfeer, de betrokkenheid 
van het personeel en het plezier bij de leerlingen. 
Nu het huis klaar is en ik me al aardig thuis voel hier in Almere heb ik weer zin 
om met kinderen te werken. Jullie school is nieuw voor mij. Met de  
doelgroep en op een vergelijkbare school heb ik veel ervaring.  
Ik ben 62 jaar, getrouwd en heb drie volwassen kinderen en 5 kleinkinderen. 
Ik houd van tuinieren, fietsen, wandelen, kleding maken, lezen, samenzijn met familie en vrienden en  
gezellig koken/ samen eten.  
 

 
Mijn naam is Martine Dirkse. 

Na 25 jaar in het regulier onderwijs gewerkt te hebben ben ik 
dit schooljaar begonnen op Olivijn. 

Op maandag en dinsdag sta ik bij Dolfijn en op vrijdag bij  
Zeester. 

Ik heb het heel erg naar mijn zin hier. 

Na 6 weken heb ik aardig mijn draai gevonden, al valt er nog 
veel te leren. 

 

Logopedie 
 
De Olivijn heeft lange tijd samengewerkt met de praktijk Silderhuis  
Logopedie. Zij waren als externe partij betrokken bij de inzet van  
logopedie tijdens schooltijd.  
 
In de zomervakantie kregen wij helaas het bericht dat de logopedist  
Femke haar baan heeft  opgezegd. De praktijk Silderhuis gaf aan geen 
vervanging voor Femke te hebben. Dit betekent dat zij vanaf 9 september 
geen logopedie meer geven op Olivijn. Alle ouders van kinderen die  
logopedie kregen, of die op de wachtlijst stonden zijn door Silderhuis zelf geïnformeerd.  
 
Momenteel zijn wij samen met de Aventurijn aan het onderzoeken op welke manier wij logopedie 
zien binnen school. Op deze manier kunnen wij samen kijken naar een invulling gericht op onze 
doelgroep.  
Mocht uw kind nu al logopedie nodig hebben dan raden wij u uw kind in te schrijven bij een  
andere logopediepraktijk in Almere.  
 
Wij houden u op de hoogte van de ontwikkelingen van logopedie binnen Olivijn.   
 

 



 4 

 

Vanuit de groepen: 

HAAS 
In de Hazenklas werken we deze weken over de giga-groene jungle! We kunnen op expedi e in 
onze junglehoek en mogen ons daar verkleden. We hebben veel geleerd over dieren in de jungle. 
Over jgers, slangen, apen en gi ikkers. We hebben hokken gemaakt voor de dieren en kunnen 
gi ikkers laten springen!  

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
Woensdag is de Kinderboekenweek met thema  
Gi-ga-groen echt begonnen. Daarom kwam  
voorleesoma Edith bij de Zebra’s in de klas om 
het verhaal van walvis Wilbert voor te lezen.  
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Zwaan 
De Gi-Ga Groen boekenleggers zijn gemaakt.  

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Met muziek leren we het Liedje van Gi-Ga groen van kinderen voor kinderen. De kinderen zijn heel en-
thousiast en wat kan de nieuwe muziek juf, Anna, mooi zingen en gitaarspelen.  

 

 

 

 

 

 

 
De Floriade was een groot succes. Het was prachtig weer en eindelijk konden we in de kabelbaan die we al 
meer dan een jaar zien hangen boven de snelweg. Het was spannend maar iedereen durfde mee 
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Groep Vos is ook begonnen met de kinderboekenweek Gi-Ga-Groen, we lezen met 
elkaar uit het kleurenboek.  
We oefenen ook gelijk de kleuren, rood/ blauw/ geel en wat krijg je als je geel en 
blauw mengt? Het lijkt wel toveren! 
Voor het open podium oefenen we een dansje en liedje, van 1,2,3, zing “dierentuin”  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://youtu.be/-yQui_HFNRQ 
 
leuk om thuis eens te bekijken! 
 
Groetjes uit groep Vos   
 
 
 
Knuffel voor groep Mol 
 
Sinds afgelopen schooljaar hebben alle groepen van Olivijn een dierennaam. Hierbij hanteren we 
de volgende indeling:  
 
Onderbouw -> onderwaterdieren 
Middenbouw -> landdieren 
Bovenbouw -> luchtdieren  
 
Om de groepsnaam visueel te maken heeft elke groep een gehaakte knuffel. Alleen… voor groep 
Mol ontbrak deze nog, doordat dit een nieuwe groep is dit jaar. ‘Geen probleem’ zei de moeder 
van Matthijs (Zwaan), ‘ik haak een mol’. Een week later kon Matthijs de mol al overhandigen aan 
de groep die er heel blij mee is. Zo is de beestenboel van Olivijn weer compleet.  
 
Bedankt voor het haken van deze lieve mol! 
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Ook in de  ZEESTER  klas werken wij over GI-GA-GROEN. 
We dansen in de klas op de muziek van het GI-GA-GROEN liedje. 
Ook zijn wij naar de school bibliotheek geweest. 
 

  
 
In de klas maken we werkjes over de kleur groen met het kleurenmonster. 
En we werken over de herfst. 
Groetjes: Thanuja, Tugra, Benjamin, Chez, Omar, Job, Mans Pieter en Zayan  

 
BB3 DUIF 
Vorige week vrijdag hebben wij een Grej of the day over pannenkoeken gedaan. Eerst 
hebben de kinderen gekeken wat er allemaal in een pannenkoek gaat zoals: bloem, ei, 
melk etc. Daarna mochten ze met z’n allen naar de juffen kijken hoe zij de pannenkoe-
ken aan het maken waren.   
Toen hebben de kinderen gezellig samen met z’n allen pannenkoeken gegeten en wat 
hebben ze daar van gesmuld.  
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Nieuws vanuit de Ouderraad 
Op 26 september is de Kinderboekenweek met het thema ‘Gi-Ga Groen’  
feestelijk van start gegaan.  
Vanuit de ouderraad hebben wij geholpen met het uitze en van de speurtocht, waarbij alle leerlingen 
binnen en buiten de school vragen hebben beantwoord over de natuur. Aan het eind van de speurtocht 
kreeg iedereen een cadeautje vanuit de ouderraad, omdat ze zo goed hun best hebben gedaan. Het 
woord dat de leerlingen hebben geraden is: ‘Kinderboekenweek!!’.  
Wist u dat er een ouderraad is van Olivijn met betrokken ouders die helpen met het organiseren van 
schoolac viteiten, ouderbijdrage beheren en deelnemen aan vergaderingen met het school bestuur?  
Wij stellen ons graag aan jullie voor.  
Chantal van der Kruijf (voorzi er): Hallo ouders/verzorgers van de kinderen van de Olivijn, ik ben  
Chantal van der Kruijf en voorzi er van de Ouderraad. Ik vind het belangrijk om ouders/verzorgers en 
school met elkaar te verbinden. Maar ook om school en alle leerkrachten te helpen met alle extra  
ac viteiten die er voor onze kinderen georganiseerd worden. Het is voor u belangrijk om te weten dat ik 
en alle leden al jd open staan voor vragen, verzoeken en/of opmerkingen vanuit u als ouder/verzorger. 
Amir Homayoun: “Als vader ben ik enorm trots op mijn dochter. En vaak onder de indruk van haar  
ontwikkelingen. OR is voor mij een prima plek om meer betrokken te zijn in haar leven. Bovendien vindt 
zij het zelf ook heel erg leuk en straalt als ze mij op school ziet”. 
Miriam van Dam: “Sinds 2 jaar ben ik lid van de ouderraad. Ik ben lid geworden, zodat ik mee kan helpen 
met het organiseren van leuke ac viteiten op school. Op deze manier hoop ik bij te dragen aan een leuke 

jd op school waar de kinderen met plezier aan terug denken”.  
Aurelia Rommers: “ Ik ben al jaren lid van de OR. Het is leuk om de andere kant te zien van school.  
Personeelsleden, maar ook om de kinderen beter te leren kennen. Ik leer iedere keer iets nieuws door op 
deze manier betrokken te zijn”.  
Lione Rodrigues: “De ouderraad is voor mij een leuke, gezellige maar ook inspirerende plek waar  
onderwijs en ac viteiten samen komen. Het is erg leuk en leerzaam om met elkaar van gedachten te  
wisselen en ideeën uit te dragen”. 
Michelle Oudejans: “Ik zit in de OR, omdat ik zo andere ouders ontmoet en omdat ik een bijdrage kan 
leveren aan de ac viteiten op en rondom de school”.  
Monique Castelijn: “Ik heb nog nooit in een ouderraad gezeten en wilde ervaren hoe dat is. Ik help graag 
mee met het organiseren van leuke ac viteiten voor de kinderen. Ik houd ervan om crea ef bezig te zijn.  
Tharsini Sundrakumar: “Ik vind het leuk om betrokken te zijn bij de school en mijn steentje bij te dragen 
aan de schoolervaring van de kinderen. Samen met de ouderraad hoop ik dat we een fijne sfeer kunnen 
creëren tussen ouders, leerkrachten en leerlingen en dat we een succesvol schooljaar tegemoet gaan”. 

 
Naast de ouderraad zijn ook de ‘koffiemomenten met 
de direc e’ een leuke en informele manier om uw 
vragen en/of opmerkingen te bespreken met de 
school. De eerstvolgende koffiemoment is gepland 
op 4 november om 8.45u. Zien we jullie dan? Vanuit 
de ouderraad zullen wij updates geven via de nieuws-
brief, maar weet ons ook te vinden op het school-
plein of mail ons op oralmerespeciaal@gmail.com. 
 

 



 10 

 

 

 


